

Kort referat af møde i Region Sjælland – bestyrelse og udvalg

Onsdag den 22. august 2018

Deltagere:	Hanne Troen, Kurt Rasmussen, Susanne Klim, Lone Nielsen, Poul Erik Rasmussen		
Referat fra den 25. april 2018	Ingen kommentarer. Susanne Klim er optaget i bestyrelsen, da Medlemsmødet gav tilladelse til selvsupplering af bestyrelsen på grund af manglende emner ved mødet i januar 2018.		
Bordet rundt	Der blev fortalt om egne aktiviteter siden sidst. Lone: Har deltaget i <u>Nordisk Dragtseminar</u> med 60 deltager inkl. 1 fra Færøerne og 5 fra Island. Poul Erik: <u>Midsommertræf</u> i Højerbylund den 15. juni var vellykket. Et godt sted at holde det med mange tilskuere, der kigger forbi. Især scenevognen gav god eksporing af arrangementet. <u>Norlek</u> vellykket især ved inddragelse af alle regioner i Sverige ved afslutningsforestillingen. Kurt: Nævnte Sundhedsdag i Holbæk i maj med positiv respons fra arrangøren. Dansens dag på Nyvang i august med lidt færre opvisninger, men mange musikere. Hanne: <u>Roskilde Spillemandsstævne</u> afholdt om onsdagen på Havnen. Gennemsnitsalderen var væsentlig lavere end sidst. Blev brugt som opvarmning til Musik over Præstø Fjord. Stævnet var støttet af Roskilde kommune. <u>Bookingholdet</u> er brugt til flere arrangementer siden sidst: Sundhedsdag i Holbæk sammen med Vipperød, i en børnehaven, på Nyvang, på et plejehjem og skal også på Frilandsmuseet den 2. september.		
Økonomi	Fortsat en god økonomi. Fremover forlanger Nordea gebyr fra Frivillige foreningers konto. Økonomi fra Bookingholdet skal fremgå af årsregnskabet.		
Plan 2018	9. sept.	Tivoli	Reg. Sj. Deltager med 8 musikere og 18 dansere
	22. sept.	Temadans i Ringsted	15 tilmeldt den 24. august
	29. sept.	Frivillig seminar	Med udefrakommende input om adgang til medierne og medlemshvervning. Alle er velkommen.
	13. okt.	Dragtdag	Kniplingestrik på Køge museum
	4. nov.	Tips og ideer	Invitation kommer ud, når vi har fået oplæg fra Carsten og Mette
Plan 2019	Vi drøftede en mulig koordinering af arrangementer, så vi undgår overløb. Skal vi gennemføre arrangementer som f.eks. Temadans, skal det konkretiseres meget tidligere. Hanne vil ringe til Jette Juul fra Høng og høre, om de er interesseret i at samarbejde om Temadans i 2019 mod en underskudsgaranti til foreningen f.eks. ved at få betalt for musikken. Foreningen kan være med til at bestemme indhold, og vi kan undgå konkurrence om datoer. Der var forslag om workshop ved Medlems- og valgmødet i 12. januar 2019 om hvordan vi kan blive ved at danse oppe i årene fx med redskaber til at overleve hopsa, reel-trin, noget om opvarmning og udstrækning, noget om hvilke danse og figurer i repertoiret der er senior-venlige.		
Hjemmesiden	Alle er særdeles tilfredse, en stor tak til Susanne. Der blev talt om at stille forslag til vedtægtsændring, så det igen kan blive muligt at annoncere for andre foreninger på vores hjemmeside. - uden betaling. Poul Erik nævnte, at andre vedtægtsændringer er på vej.		
Trin&Toner	Indlæg fra Lone (dragtdag), Hanne (Vestindienstur) og Poul Erik samt møde 12. januar 2019 inden den 28. august. Næste deadline er den 9. oktober 2018.		
Støtte fra regionen	Forslag til regler for tildeling af støtte fra regionen blev godkendt med få ændringer. Lægges på hjemmesiden.		

Eventuelt	Næste møde den 21. november 2019
------------------	----------------------------------